
KSČM je  jediná  strana  systémové  alternativy,  která
tvrdí, že se musíme postavit tomu, že této společnosti
vládnou peníze

Rozhovor s p ředsedkyní ÚV KS ČM K. Kone čnou v 
Hospodá řských novinách

Komunisté mají za sebou necelý měsíc od historické volební
prohry, která je dostala mimo sněmovnu a výrazně jim snížila
finanční  příspěvek  od  státu. Europoslankyně  a  nová
předsedkyně KSČM Kateřina Konečná teď v rozhovoru pro HN
mluví o potřebě velkých změn i spolupráci s dalšími levicovými
stranami  včetně  ČSSD.  V  komunálních  volbách  to  podle  ní
bude přímo „životní nutnost“.
HN:  Do čela KSČM jste  se  dostala  pár  týdn ů  po  volební

proh ře, další volby jsou skoro za rok, co te ď děláte? Snažíme se s novým vedením
objet všechny kraje a okresy, abychom s nimi probrali, kde ušetřit. Za vedení jsme už
pár  opatření  navrhli.  Týkala  se  jak  platů,  tak  i  změn  ve  stranickém  ústředí  v  ulici
Politických vězňů v Praze. Hlavně příští rok nebude jednoduchý, můžeme počítat jen s
omezenými  zdroji.  Vzali  jsme  si  také  analýzu  jiných  stran  po  prohraných  volbách.
Chceme ušetřit  dovnitř,  ale tak, aby to neomezilo naši práci navenek. Abychom byli
vidět a mohli pořádat akce, na které jsme zvyklí.
HN: U kterých stran se inspirujete? Dva velké propady, které jsme zažili, byly lidovci
a ODS. Občanským demokratům po jejich korupčních skandálech odešli i mnozí velcí
sponzoři.  Pro nás je to jednodušší, že jsme nikdy žádné neměli.  Snažíme se ale u
těchto stran inspirovat, jak organizovat sekretariáty, aby zůstaly akceschopné, ale také
aby to nestálo tolik peněz.
HN:  Musíte  propoušt ět,  místop ředsedům KSČM jste  srazila  platy  na  10  tisíc
měsíčně.  Nesetkáváte  se  s  názorem:  té  se  to  d ělá,  když  bere  v  Bruselu
statisíce? Já dělám svou práci pro stranu bezplatně, nevyužívám z ní ani korunu a vše
financuji  z  vlastních  prostředků.  Soudruzi  byli  seznámeni  s  tím,  že  zůstanu
europoslankyní. Je pravda, že ve straně jsou zaměstnaní lidé v produktivním věku, se
kterými  se  bohužel  musíme  rozloučit.  Ale  pokud  bych  to  teď  nechala  být,  možná
bychom za rok neměli ani na zaplacení energií.
HN:  Na  sjezdu  jste  vyzvala  kon čící  poslance KS ČM,  aby  stran ě  dali  polovinu
svého odchodného.  Už  n ěkdo zaplatil? Nesleduji  naše účty  v  této  položce úplně
denně, byla to spíš morální výzva a apel, který delegáti sjezdu poslancům dali. Určitě
nebudu ta,  která  by obvolávala  každého poslance a prosila  ho  na kolenou.  Strana
poslancům  dala  šanci  realizovat  nejvyšší  možnou  politiku,  dala  jim  šanci  k
profesionalizaci. Ale pokud si to neuvědomují, tak s tím nic neudělám.
HN: Pokud vím, nezaplatil zatím ani exp ředseda Vojt ěch Filip. Ani Vojtovi Filipovi 
kvůli tomu volat nebudu, je to na každém z nás.
( Pozn.red.SVOBODY – odchodné se vyplácí až v únoru 2022)
HN: Máte už jasno, co bylo p říčinou volební prohry KS ČM? V posledních čtrnácti
dnech před volbami se v podstatě odehrával jen střet Babiš a Antibabiš. Mám možná
stovky e-mailů, v nichž mi lidé píší, že kdyby věděli, jak dopadneme, hlas nám dají. Ale
chtěli hlavně, aby nevyhrála pravice, tak podpořili  toho nejsilnějšího. Zůstali jsme tou
popelkou.  Ale  musíme  si  také  přiznat  vlastní  chyby.  Byla  to  malá  transparentnost,
nečitelnost některých našich kroků, neuměli jsme v některých momentech třísknout do
stolu a říct dost. Z druhé strany, nechci se babrat v minulosti, mám velmi málo času i na
to, abych realizovala věci, které nám pomohou do budoucna.
HN: KSČM má každý rok mén ě členů, věkový pr ůměr je p řes 75 let, jak to chcete
změnit?  Především musíme mladší oslovit jejich řečí a tématy. Pořád jsme se potáceli
v tom, jak to správně uchopit. Především v marketingu a prezentaci chci dát mnohem
větší prostor mladším lidem, kteří, jak věřím, následně budou schopni oslovit své okolí.
Netvrdím, že hned zažijeme příliv mladých členů, ale minimálně s námi mohou začít
sympatizovat, mohou začít dostávat naše dokumenty a  dávat  nám zpětnou vazbu.
HN: Pro č  by dnes m ěl  mladý člov ěk volit KS ČM? Protože KSČM je jediná strana
systémové alternativy,  která  tvrdí,  že  se musíme postavit  tomu,  že  této  společnosti
vládnou peníze. Mám kolem sebe neskutečné množství mladších lidí, kteří zoufale řeší
to, že nedosáhnou na hypotéku, nemají školky pro své děti, mají velký problém, aby
ufinancovali, co je potřeba, a ve svých profesích nevědí dne ani hodiny. Žijí ve světě,
který  jim  nevyhovuje,  a  byli  by  rádi,  abychom  se  vrátili  k  sociálně  spravedlivé
společnosti, ve které nebudou mít strach, že když onemocní nebo dostanou výpověď,
tak přijdou o střechu nad hlavou.
HN: Do sjezdového materiálu  jste straník ům napsala,  že byste  v  komunálních
volbách cht ěla spolupracovat i s ČSSD a kandidátky by mohly být „v duchu toho,
co  p ředstavovala  Národní  fronta“.  Myslíte,  že  podobný  sl ovník  ČSSD
přitáhne? Ve  sněmovních  volbách  je  třeba  kvůli  odlišnému  pohledu  na  zahraniční
politiku  spolupráce  asi  vyloučená.  Ale  v  komunálních  volbách  bude  pro  obě  naše
levicové strany na řadě míst dokonce životní nutnost, abychom našli shodu. A myslím,
že naši členové v obcích ji najdou daleko lépe než my ve vedení. rzy se ukáže, že tam
je velká lidská shoda. A já nepatřím k těm, kteří by často používali  slovník z minulosti.
HN: Vždy ť pojem „Národní fronta“ jste použila vy sama. A ptá m se na n ěj i proto,
že třeba Lubomír  Zaorálek z ČSSD se nedávno zrovna nad tímto  pozastavil  a
říkal, že s někým, kdo podobně mluví, by koalice uzavírat nechtěl. Chtěla jsem,
aby  ten  materiál  byl  velmi  stručný,  tak  jsem  ten  termín  použila  jako  zkratku.
Samozřejmě ale Národní frontu jako terminus technicus ve volební kampani používat
nechci. Myslím,  že najdeme daleko přiléhavější slova. Ale někdy je jednodušší
tímto slovníkem věci vysvětlit, abychom všichni věděli, co to znamená. Protože
to nebylo o spojení jen s ČSSD, ale s řadou dalších levicových uskupení.
HN: Není ale práv ě tohle d ědictví minulosti d ůvodem, pro č KSČM třeba zrovna 
pro mladé levicové voli če není p řitažlivá? Upřímně, podobné dotazy dostávám jen 
od vás novinářů. Nikdy jsem je nedostala na ulici. Pokud jsme se nebavili o nějakém 
konkrétním dokumentu, na ulici mi nikdy mladí lidé nevyčítali minulost. Vždy se se 
mnou baví o svých reálných problémech, do kterých je tento systém dostal.

HN: Letos na ja ře jste CNN Prima News řekla, že „zni čit kapitalismus je možné“. 
Co  by  následovalo  po  jeho  zni čení? Středobodem  vládnutí  by  se  stal  občan.
Sociální  jistoty  nebudou  prázdným  pojmem,  ale  realitou.  Bude  fungovat  zákoník
práce,  záchranné  síto,  které  nedostane  do  zoufalé  situace  například  maminky  s
malými dětmi, jež si nemohou vzít ani volno, protože by je vyhodili z práce a ony by
pak neměly na jídlo. Systém, v němž důchodci nebudou bydlet na ubytovnách, kde
nebudete čekat hodiny u lékaře, protože zdravotnictví je jen pro vyvolené, což teď s
velkou pravděpodobností nastane.
HN: Bude v zemi, kde zni číte kapitalismus, dál soukromé vlastnictví? Jistě.. Malí
a  střední  podnikatelé  dělají  pro  tuto  republiku  strašně  moc.  Ale  určitě  jsme  pro
progresivní zdanění, spravedlivý systém, v němž se ti úspěšní a bohatí musí podílet
víc na tom, abychom se měli všichni lépe.
HN: Mělo by Česko zůstat v Evropské unii? Mělo by proběhnout referendum. V
roce 2004 jsme vstupovali do úplně jiné EU, než která je nám předkládána dnes. Týká
se to zejména Lisabonské smlouvy a kompetencí, které jsme předali Evropské komisi.
HN:  A jak  byste  hlasovala  vy? Když  vidím,  jak  teď  EU  směřuje  k  daleko  větší
centralizaci a ubírá pravomoci národním státům, hlasovala bych pro vystoupení.
HN: Ani problémy, které zažívá Velká Británie, by v ás neodradily? Vláda by také
musela přesně vědět, co dělá. Co se stalo při brexitu, je odstrašující příklad, jak může
dopadnout bývalá mocnost. Ale mimo jiné zoufale závislá na pracovnících z východní
Evropy.  Češi  jsou  dostatečně  pracovití  na  to,  aby  si  dostatek  věcí  zařídili  sami
Mediální úsek ÚV KS ČM, Hospodá řské noviny  
    

ARMÁDNÍ NÁKUPY NA POKRA ČOVÁNÍ
Jako  by  toho  rozhazování  a  utrácení  peněz  českých  daňových  poplatníků  ve
prospěch zahraničních firem nebylo dost,  tak  máme zprávu o dalším nesmyslném

nákupu Armády ČR. 
Jak  informuje  ekonomickydenik.cz,  cituji:  "Česká armáda  se
chystá  nakoupit  lehká  útočná  vozidla  pro  výsadkáře  k
vyzbrojení výsadkového pluku v Chrudimi za 5,6 miliard korun.
Veřejná  zakázka  na  pořízení  lehkých  útočných  vozidel  sice
nebyla oficiálně vyhlášena, ale už nyní budí značné emoce. V
současné době je ve stavu přípravy zadávací dokumentace a o
její  případné realizaci  bude rozhodovat  nový kabinet  a nové
vedení resortu obrany. Už teď se ale hojně objevují argumenty,
že  by armáda nakoupila  zbytečně  drahé a  těžké zahraniční

vozy, které jsou šité na míru zahraničním misím, jež už pominuly nebo se už v takové
míře neprovozují." A já dodávám s debaklem pro okupanty, jako v Afghánistánu.
Ve zlých finančních časech, kdy se vše zdražuje a lidé neví, co bude po elektřině a
plynu,  bytech,  ale  i  potravinách  znovu  dražší,  sledujeme,  jak  Armáda  ČR  opět
neuvěřitelně kšeftuje s vojenskou technikou. V Poslanecké sněmovně to byli právě jen
komunističtí poslanci, kteří pokaždé vyvíjeli maximální úsilí, tomuto hazardu zabránit.
Vím, ne vždy se to podařilo, ovšem jen proto, že jsme byli příliš osamoceni, resp. že
žádnému jinému politickému subjektu to nevadilo. A asi to nevadí ani většině občanů,
když ve volbách rozhodla,  že  současná tvořící  se koalice ve sněmovně  bude mít
volné ruce k takovým krokům. Po neúspěchu naší KSČM ve volbách není nikdo, kdo
by armádním bossům nahlas řekl STOP.Jsou to spojené nádoby. NATO přikázalo a
takovému příkazu se slouhové nepostaví. Navíc, povolební většina ve sněmovně mu
oddaně  sloužila,  už jako bývalá opozice před tím, vždy se nás snažila  ukřičet  za
pomoci médií a bude posluhovat ještě aktivněji. Za naše peníze budou prosperovat se
ziskem zahraniční zbrojovky a našinec bude jen platit.           JUDr. Vojt ěch FILIP

 NEOČKOVANÉHO OB ČANA  NELZE  NEPUSTIT DO PRÁCE
Možná, že jsem měl dát titulek "Už toho právního amaterismu nechte", bylo by to asi
více vypovídající. Vicepremiér Jan Hamáček (ČSSD) po jednání Ústředního krizového
štábu uvedl, že ministerstva zvažují úpravu zákonů tak, aby neočkovaní zaměstnanci
nemohli na pracoviště. Podle premiéra Andreje Babiše (ANO) to ale není reálné.Není
to zejména reálné z pohledu ústavního pořádku, nemáme původní socialistické právo
na  práci,  ale  přece  jen  je  v  ČR  zakotveno  v  Listině  základních  práv  a  svobod,
ustanovení článku 26, cituji: 
1. Každý má právo na svobodnou volbu povolání a přípravu k němu, jakož i právo
podnikat a provozovat jinou hospodářskou činnost. 
2.  Zákon  může  stanovit  podmínky  a  omezení  pro  výkon  určitých  povolání  nebo
činností. 
3. Každý má právo získávat prostředky pro své životní potřeby prací. Občany, kteří
toto  právo nemohou  bez své viny  vykonávat,  stát  v  přiměřeném rozsahu  hmotně
zajišťuje; podmínky stanoví zákon. V dané souvislosti jde zejména o výklad odst. 2),
který  připouští  omezení  pro  výkon  URČITÝCH  povolání  a  činností.  Vicepremiér
Hamáček  ale  zmiňuje pro neočkované komplexní  zákaz výkonu VŠECH povolání,
nikoli jen těch URČITÝCH. Tento jeho návrh ústavněprávní oporu určitě nemá.
Existuje ale ještě jeden zásadní rozpor: není-li očkování ze zákona povinné, což není,
nikdo  to  ani  relevantním  způsobem  nenavrhoval  a  předvolebních  debatách  to
dokonce bylo jako jednotné stanovisko všech subjektů. Tak musím připomenout, že
nelze dílčími úpravami zákona "znásilňovat" ústavnost, zejména čl. 9 odst.3) Ústavy
ČR, opět  cituji: Výkladem právních norem nelze oprávnit odstranění nebo ohrožení
základů demokratického státu. A dále bych musel citovat čl. 27 a 28 Listiny základních
práv a svobod o právu na sdružování k ochraně svých práv, včetně práv odborových.
Změna  ustanovení,  která  by  měla  takto  omezovat  neočkované  občany  ve
standardním výkonu zaměstnání by byla jednoznačně neústavní.
Ani vrbový proutek na velikonoční pomlázku není tak ohebný jako právní systém v
České republice, alespoň podle představ některých. Právo ztrácí respekt. Nedivím se,
byť se mi to jako právníkovi příčí, ale jen varuji, je to ke škodě věci a zejména ke
škodě celé společnosti. Zákony nemohou ochraňovat slušnost, ba co hůře, mohou
činit pravý opak. Tedy pokud jsou variabilní jen pro potřeby vládnoucí kasty. Musíme
se bránit, a i to nám ústavní systém v čl. 23 umožňuje a nabízí. Postavit se na odpor.
.JUDr. Vojt ěch FILIP
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ODHALENÉ NEUVĚŘITELNÉ CELOSVĚTOVÉ SPIKNUTÍ: NYNÍ 
VÍME, JAK “P ŘIVEDLI” 195 SV ĚTOVÝCH VLÁD NA CESTU 
NWO „NOVÉHO SVĚTOVÉHO ŘÁDU“!
  Zapomeňte na víru v demokracii. Zapomeňte na to, že jste  byli  tím, kdo rozhodl o
federálním nebo státním prezidentovi. Zapomeňte, že váš  hlas byl pro toho či onoho
kandidáta  rozhodující.  Protože,  jako  následující  rozhovor  mezi  Fuellmichem  a
odborným novinářem Ernstem Wolffem,  který se jako nikdo jiný nezabýval  WEFem
Klause  Schwaba,  z  vás  udělá  skeptika:  Všechno,  čemu  věříte,  bude  souviset
s vaším  rozhodnutím jako voliče, bylo a bude rozhodnuto na WEF.
Ve  skutečnosti  se  WEF stala  tajnou světovou  vládou  –  a  málokdo  má sebemenší
představu o tom, jak to dělají, že předchozí nic jako Merkelová, Kurz, Sarkozy nebo
Macron se téměř přes noc stali nejdůležitějšími postavami ve své zemi a EU. Stejně
jako  mnoho  dalších  (jak  uvidíte  v  rozhovoru)  byly  klausem  Schwabem  ručně
vychvalovány  jako  „Global  Leader“  a  poté  byli  během  několika  týdnů  vytlačeni  k
politickým hvězdám pomocí masmédií, která jsou také pod úplnou kontrolou WEF. To
měl  Seehofer jednou na mysli  větou: „Ti,  kteří  byli zvoleni, nemají co říct.  A ti,  kteří
nebyli  zvoleni,  mají  skutečné slovo.“Faktem je, že pokud někdy na světě  existovaly
demokratické státy – a to byl jen případ, kdy byl svět ještě rozdělen na národní státy –,
pak  je  otázka  demokracie  již  dlouho  pohřbena.  Vládne  nám  silná  kriminální  klika
tvořená velkými farmaceutickými společnostmi, BIG TECH a velkými médiemi,  které
dosud úspěšně dělaly vše pro to, aby lidé věřili, že jsme stále v demokratickém světě.
Síla  těchto  3  000  superbohatých  společností,  médií  a  13  pokrevních  linií  s  nimi
spojených,  stejně  jako  nadnárodních  tajných  společností,  zastíní  vše  v  totalitním
výkonu moci,  který svět  dosud viděl.  Naproti  tomu i  stalinismus,  maoismus a další
komunistické zločinecké státy blednou. Ani ne tak z hlediska kvality masového útlaku,
ale z hlediska kvantity.  Jistě,  jen málokdo chtěl  žít  ve Stalinově  Rusku nebo Maově
Číně. Ale dnes je jedno, kde žijete: plutokratická zabijácká chobotnice se propracovala
do  posledního  koutu  země.  V  minulosti  jste  při  troše  štěstí  mohli  uniknout  teroru
socialistů v Číně, Rusku a dokonce i Kambodži. Útěk už dnes není možný. Díky čipům,
očkování inteligentními nanoboty, díky mobilním telefonům, díky kreditním kartám, jste
dříve  nebo  později  k  nalezení  všude.  Schwab  a  spol.  patří  mezi  nejhorší  a
nejnebezpečnější potlačovatele svobody v historii lidstva.Skutečnost, že zločinci jako
Gates, Schwab, Rockefeller, Rothschild nebo Soros jsou na Wikipedii (ovládané CIA)
prezentována  zcela  odlišně,  konkrétně  jako  „filantropové“  (lidští  přátelé),  dokazuje,
pokud někdo zná postorwellovský Newspeak, že přesně opak je pravdou.
  V následujícím textu si můžete přečíst, jak se superkapitalistické světové organizaci
podařilo přimět téměř všech 195 prezidentů států, aby následovali Nový světový řád. 
   Klaus Schwab, zakladatel WEF, jmenoval od roku 1993 každoročně  přibližně  200
lidí globálním lídrem (global  leader).  Někteří  pocházeli  z  mocných rodin,  ale většina
svou  kariéru  teprve  začínala.  Všichni  tito  lidé  pocházeli  z  celého  světa  a  brzy  po
jmenování obsadili  nejmocnější  pozice v řídicích centrech světa. Příklady vybraných
Schwabů  jsou: *Merkelová (1993),Sarkozy (1993),Bono (1993),Bill  Gates (1993),Jeff
Bezos  (1998),Viktor  Orban  (1993),Kubicki  (1993),Jodie  Foster  (1999),Spahn
(2016),Kurz (2016), T.Tony Blair (1993),Macron (2016),Christian Lacroix (1993),Jean-
Claude Juncker  (1995),Cem Özdemir  (2002),JK Rowlingová (2002),Chelsea Clinton
(2013),Christian Wulff (1995) a tisíce dalších …Klaus Schwab pomohl téměř všem na
nejvyšší pozice a téměř všichni propagovali agendu WEF. Všechny „ Globální lídry pro
zítřek “ najdete na webových stránkách 
  Světové ekonomické fórum je dnes pravd ěpodobn ě nejdůležit ější sítí na sv ětě
pro  bohaté  a  mocné.  To  je  financováno  přibližně  1000  velkými  korporacemi.  Na
začátku  se  Klaus  Schwab  soustředil  pouze  na  sbližování  manažerů,  tj.  lidí  z
podnikatelského světa. Po chvíli si uvědomil, že lze přivést i politiky. Pak přivedli politiky
–  a  pak  to  šlo  dál.  Pak  přivedli  lidi  z  médií  a  nakonec  přivedli  spoustu  známých
osobností.  Mezi  tyto  celebrity  patří  například  Michael  Schumacher  nebo Lance
Armstrong  nebo Megan Rapinoe  , kapitánka amerického ženského fotbalového týmu,
který se stal známým před několika lety. Takže tam lovili v každém rohu.
A mezi  lidmi z  médií  je  několik  velmi  zajímavých jmen.  Je tu Matthew Bannister  z
BBC, Anderson Cooper  z CNN a zajímavě Sandra Maischberger  z Německa . Tihle
lidé  se  musí  sami  uplatnit.  Tato  organizace,  která  byla  založena  v  roce  1992,  se
původně jmenovala „Global Leaders for Tomorrow“ (Globální lídři zítřka) a v roce 2005
byla přejmenována na „Young Global Leaders“.A abyste se mohli zúčastnit, musíte se
přihlásit  a  odeslat  žádost  do  výběrového  řízení  a  poté  budete  buď  přijati,  nebo
odmítnuti. Zajímavé je samozřejmě také složení úplně první třídy z roku 1992. Najdeme
tam  jména  jako Angela  Merkelová,  Nicolas  Sarkozy  , Tony  Blair  , Gordon
Brown,  španělský  premiér Aznar  a  pak  je  tam  i Manuel  Barroso  .  Je  tedy
neuv ěřitelné, kdo byl povýšen do nejvyšších funkcí v poli tice
   Ale je stále velmi zajímavé, že tito globální lídři, které mezitím zahrnují více než 1300
lidí, že kromě těchto globálních lídrů existuje od roku 2012 také další organizace: A toto
jsou „Global Shapers“. A mezi ně nyní patří 10 000 lidí. A to všechno jsou lidé do 30 let.
A to se vrací ke skutečnosti, že WEF kdysi stanovil, že 50 procent světové populace je
nyní  mladší  25  let,  a  na  kontinentech,  jako  je  Afrika,  je  dokonce  75  procent  lidí
obzvláště mladých. A proto si mysleli,  že se musíme více soustředit na tuto mladou
generaci. A všichni víme, že celou tuto digitalizaci vedou především mladí lidé. A také je
třeba říci, že Klaus Schwab má velmi velkou afinitu k technologii A také píše ve svých
knihách o „Čtvrté průmyslové revoluci“ a „Velkém resetu“, že vidí budoucnost člověka
jako spojení člověka s digitální technologií.
   V pozadí se toho děje hodně. Takže to, že tam byla Angela Merkelová  v první třídě,
je senzace. Protože pád Berlínské zdi v roce 1989 a znovusjednocení Německa v roce
1991 – a v roce 1992 už byla v této třídě. Musíte si ale pamatovat, že první schůzka
 mezi  Helmutem Kohlem a Hansem Modrowem, předsedou Rady ministrů  NDR, se
konala za přítomnosti Klause Schwaba. V Davosu. Vlákna se tedy opravdu točila na
pozadí. A pravděpodobně už tehdy plánovali určité věci.
PŘEKLAD: CZ24.NEWS – doporu čeno  V.Mouchou

Píšete nám  Samozvaná HLAVA  SV ĚTA  USA zešílela . 
Kdo dlouhodobě sleduje dění v USA tak nemůže nevidět, že je to psychicky nemocná,
zbraňová  mocnost.  Dlouhá  staletí  americkou  politiku  řídí  milionáři,  Custerovci,
naprosto  posedlí  světovládou  a  trpící  neléčenou  antikomunistickou  paranoiou,
schizofrenií a stihomamem. Dnes jsem se chtěla zabývat jinými problémy. Brzy ráno
však  otevřu  internet  a  nemohu  jinak  než  reagovat  na  ty  obludnosti  a  manipulace
s lidmi,  našimi  médii  dnes  prováděné  .  Na  jedné  straně  tisknou  zprávy  o  těch
šílenostech  psychicky  nemocných  Američanů  a  na straně  druhé  nás,  svými
manipulativními  články,  tlačí  být  poslušní  těchto  agresivních,  psychicky  nemocných
šílenců. Kam se potom poděl zdravý rozum novinářů? Nejsou už i oni jako ti psychicky
nemocní Američané? Dívala jsem se na kalendář a ujistila se, že není 1. 4. - APRÍL .
In Novinky- otevřeno  v den našeho slavného, českého, státního svátku  28.10. 2021 
Titulek zní : " USA vydaly první cestovní doklad kde p o h l a v í označuje X " 

V této zprávě plné  americké fantasmagorie byli občané zbaveni práv na diskusi /    
Moje  GLOSA :  Pohlaví  X  znamená  nebinární  bezpohlavnost  --  ani  žena  ani  muž
dokonalý m*gor už . Možná je to pohlaví Marťana z Marsu, trvale zabydleného v těch
bezpohlavních, patrně i bezmozkových, šílených, psychicky nemocných , USA.   Jiný
článek dnes objevený a rychlostí světla zmizelý . Bohužel jsem si nezapsala zdroj zda
Seznam Zprávy či in Novinky .
 Titulek zněl:  "Dva z pěti Američanů věří na duchy a démony, každý pátý se s nimi
údajně  setkal." Stručný obsah.  Výzkum veřejného mínění  YouGov ukázal,  že  přes
40% Američanů  v  ě  ř  í  -  v  existenci  duchů  a  démonů  .  Z  průzkumů  vyplývá,  že
Američané  v  ě  ř  í  -  i  na  vlkodlaky  a  upíry.  Mezi  na  duchy  věřícími  je  i  28  %
vysokoškolsky  vzdělaných Američanů . 
Moje glosa :  Až takové magory si ze svých občanů dělají američtí potentáti z Bílého
domu, řízeného nenávistným Pentagonem. Toto je výsledek politické práce a úsilí 
HLAVY SVĚTA USA u nich doma zaváděné s výhledem do budoucna pro celý svět. 
  S touto svojí psychopatickou VIZÍ o budoucnosti světa už seznámili i svojí poslušnou
velkokolonii  EU. Udělat  ze všech svých občanů,  zdrogovaná, ozbrojená, agresivní,
bezpohlavní,  poslušná individua je jejich cílem – snahou.   Drogami a  nenávistnou
propagandou šílení Američané věří, že ti zlí démoni, vlkodlaci a upíři žijí asi hlavně v
Rusku  a  v  Číně. V  Americe  to  funguje  a  EU  na  ten  program,VIZI,  amerických
paranoidních, stihomamem trpících hotentótů úspěšně nabíhá. U nás se tohoto úkolu
zhostili nebinární Piráti, milovníci drog a fantasmagorických VIZÍ USA a spol s nimi se
činí  i  náš  tchajwanský senát  a  DEMO blok  plný  otitulovaných  analfabet  .    Eva
Dolejšová 
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Dostáváme se  do  ŽILINY.  Je  o  kousek  větší  než  naše  Kladno.  Je  to  významné

středisko průmyslu, dopravy i vzdělanosti.  Bylo tu sídlo Vysoké školy
dopravní  pro  celou  ČSSR,  vojenské  učiliště  týlových  směrů.  Také
textilní  továrny  se  spoustou  mladých  děvčat,  takže  vznikala
československá manželství.  Dopravní škola se změnila na univerzitu
se sedmi přírodovědeckými fakultami. Za světové války byly v regionu
sváděny tuhé boje o Strečenskou soutěsku. Je tu samozřejmě i řada
památek,  jmenujme  jenom  katedrálu  Nejsvětější  trojice  a  t.zv.
Burianovu vežu.  I  nad POVÁŽSKOU BYSTRICÍ  se vypíná starobylý
hrad, pod nímž vzniklo město. To kdysi
poničili  při  dobývání hradu husité.   V

roce 1929 sem Zbrojovka Brno přenesla svou filiálku,
z níž vznikly Povážské strojárne. Do PÚCHOVA po
Bílé Hoře uteklo z Moravy mnoho bratří; v roce 1650
tu  na  čas pobýval  i  Komenský.  Z archeologického
hlediska zde do začátku našeho letopočtu žil lid se
zajímavou  kulturou,  které  se  odborně  říká
Púchovská. V DUBNICI nad VÁHOM byla vybudována moderní zbrojovka, pro celou
Varšavskou smlouvu se zde např. vyráběly raketomety na podvozcích vozu Tatra. Pro
ubytování dělníků byla v bezpečné vzdálenosti zbudována NOVÁ DUBNICA, ze které
je  dnes  samostatné  město  se  vším  všudy.  V  pásmu  od  Trenčína  tak  vznikl  v
nevelkých vzdálenostech od sebe pás měst, k nimž můžeme přiřadit ještě ILAVU či
TRENČIANKOU TEPLOU. I ty jsem kdysi navštívil.
Starobylý TRENČÍN  vděčí za všechno pevnému hradu. Pevnosti, která střežila Limes

Romanum,  Římskou  hranici,  říkali  Římané
Laugaritio.  Dosvědčuje  to  slavný  nápis  na  hradní
skále  „Victoria  Augustorum.“  Na  památku  vítězství
nad  Kvády  císaře  Marka  Aurelia  a  jeho  syna  dal
vyhotovit  legát  Marcus  Valerius  Maxmilianus.  Pod
jeho velením zde přezimovalo 855 legionářů.  Hrad
sehrával v dějinách vždycky významné úlohy, střežil
důležité dopravní cesty a byl oporou vládců kraje. Ve
13. století odtud Matúš Čák Trenčiaský dobyl téměř

celé dnešní Slovensko. I takový velký hrad se dá pobořit v jediném okamžiku, oheň
spolehlivě z pevnosti udělá ruinu. Tak jsem ho viděl v roce 1945 poprvé. Vlastně po
celý život jsem mohl sledovat, jak byl po částech opravován, jak rostl do staré krásy.
Po  sedmdesáti  letech  hrad  i  jeho  okolí  vypadají  tak,  jako  kdyby  nikdy ke  zkáze
nedošlo.Tak zvané Farské schody,  kostel Narození Panny Marie i katův dům rovněž.
V době   minulé zde sídlilo velitelství Východního okruhu naší armády. Dnešní Trenčín
je  moderní  město,  rozložené  na  obou  březích  řeky.  Jde  o  město  kutury,  módy,
cestovního  ruchu  i  sportu.  Konají  se  zde  také  veletrhy.  Je  důležitým  dopravním
centrem díky železniční  i  silniční  síti.Jedinkrát v životě  byla  manželka poslána do
lázní, konkretně do TRENČINSKÝCH TEPLIC. Protože ta místa mám rád, vzal jsem
si  dovolenou.  Jako  prvý  host  jsem  výborně  bydlel  v  nově  zrekonstruovaném
penzionu,  k dispozici  jsem měl  celý apartmán.  Takže jsem bydlel  lépe než ona v
lázeňském domě Machnáč. V době, kdy neměla žena procedury, jsme projeli celý širý
kraj,  který teď  popisuji.  Bavilo  mě  ještě  běhat  –  každé  ráno  jsem vyběhl  několik
kilomerů  a  400 výškových  metrů  na  vrch  Machnáč,  (  598m nad mořem),  tam se
vydýchával,  uklidňoval  třesoucí  se nohy,  a přes   zalesněnou Opatovickou dolinu
koukal na část Trenčína. Halušky nabízeli všude, za chvíli se přejedly. Večery jsme
trávili ve vinárně s hrdým názvem „Capua secundi legione“ - krčma 2. legie, sedávali
u stolku pro dva  pod kopií  Trenčínského nápisu. (Přiznám, že to se mi  líbilo snad
nejvíc.) Ale jedeme dál po dálnici D1 na jih, na řadě je NOVÉ MESTO nad VÁHOM. I
tomuto městu vévodí velký hrad Beckov. Za prohlídku stojí openěný kostel Narození
Panny Marie, židovský hřbitov z 16.-19.století. Morový sloup, palác Ghillánovských s

krásnou  edikulou  -  členěné  průčelí  sloupy,  štíty,
orámovannými okny, výklenky a s obrazy. 
Přijíždíme  i  do  lázní  PIEŠŤANY.   Lázně  úplně
nejznámější,  nejslavnější  v celé zemi. Na ostrově  s
jezírky, lekníny, pávy je rozloženo šest malebných a
krásných hotelů nejvyšší kategorie. Proslulé „Bahno“
- secesní hala, kde  na bahenní lázně  a procedury
dopadá  přes vitrážová okna tlumené světlo. Přepych
i  účelnost,  bahenní  lázně  jsou proslulé a pomáhají.

Samozřejmě  další  lázeňské domy, zotavovovny. I vojenská zotavovna tady byla a
doufám,  že  i  pro  Slovenskou  armádu  bude  k  dispozici  stejně,  jako  byla  pro  tu
Československou.  Bezprostředně vedle lázní byla pro rekreační účely i pro mnoho
dalších dobrých důvodů na Váhu zbudována vodní nádrž Slňava. Příště se vríátíme
až na sám sever.   Pavel  Hruban
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